
Hermed referat.
Referat af møde d 5-5-10.
Tilstede: Jan, Hardy, Lene, Frederik, Daniel, Agnete.

Dagsorden:

Ad 1) Godkendelse af referat fra sidste møde. Referatet godkendt.
Ad 2 og 3) Opdatering af medlemslisten og indkrævning af kontingent. Hardy har 
opdateret efter hvem der har betalt via banken. Frederik, Hardy og Agnete har 
afleveret penge til kassereren. Lene har været ude og mangler nogle stykker.
Jan har ikke været ude. Hardy blev bidt af en hund da han var ude kræve kontingent 
ind. Det er meldt til politiet.
Agnete synes det er sjovt med de forskellige reaktioner. Nogen vil godt have besøg, 
andre vil gerne betale kontant, mens andre vil gerne betale på netbank. Vi synes stadig 
at det vigtigt at vi kommer rundt. Til videre foranstaltning :
Der vil ikke blive sendt rykker ud, men der udarbejdes en opdateret medlemsliste med 
mailadresser.
Ad 4) Det er vigtigt at informationsmail sendes ud på ’bcc’. Morgenbadning 
annonceret på hjemmesiden.
Ad 5) Laven KK ! 5-6 har ansøgt om plads. Daniel kontakter dem, der har kajakker 
liggende og deler mærkater ud til brugerne. Foreløbigt at der stadig ledige pladser. 
Der sættes information op på skurvognen.
Ad 6) Bestyrelsesmiddag. Bestilt bord på restaurant i Ry. Vi tager toget kl 18.49. 
Maden skal bestilles i forvejen til kl. 19.00.
Ad 7) Lokalråd, kip, Sti til Linå. Initiativ Kløverbyernes initiativ og projektgruppe.  
Stadig tvivl om den nye foreningens funktion og status i relation til lokalrådet. Som vi 
læser huskesedlen fra Lokalrådet og Kløverbyernes initiativ projektgruppes projekter 
er der stor lighed mellem lokalrådets huskeseddel og Kløverbyernes initiativ og 
projektgruppes projekter. Det er vigtig at der samstemning fra området som 
understreget at lokalrådet.
Ad evt).  Mulighederne for at Restaurant Terrassen bliver til salg diskuteret. 
Mulighederne for at etablere et beboerhus omtalt. Måske er der mulighed for at købe 
på tvangsaktion. Er det til salg? Hvad koster det? Vil borgerne i Laven skyde penge i 
projektet? Kan vi få folk til at arbejde for at istandsætte det? Hardy vil prøve at finde 
ud af noget.
Campingpladsen søger om at bygge en restaurant længere op ad Himmelbjergvej.
Skt.Hans, Sune Haubek vil måske gerne holde båltale. Bålet bliver på land i år. Agnete 
spørger Topcamp om snobrødsdej. Heksen skal bestilles hos Muldvarpen.
Datoen for næste møde d.2-6 hos Hardy 


